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1. Algemeen 
 
1.1. Organisatie Algemeen Bestuur en Vacatures   
Tijdens de ALV van 12 december 2022 zijn de volgende bestuursleden afgetreden: Ben Vogels als 
secretaris van de vereniging, Nancy de Blaauw als Penningmeester, Harold van Zutphen als 
bestuurslid Voetbalzaken.  
Toegetreden tot het algemeen bestuur zijn: Joost van Oort als Secretaris van de vereniging, William 
van der Steen als bestuurslid Voetbalzaken en Tini van Hek als bestuurslid Vrijwillerszaken. 
Tijdens de ALV van 31 januari 2023 is toegetreden tot het algemeen bestuur Mark van de 
Meuklenhof als Penningmeester van de vereniging.  
 
1.2. Commissie Voordracht Onderscheidingen (CVO) 
Sinds 4 april 2011 is er door het algemeen bestuur een Commissie Voordracht Onderscheidingen in 
het leven geroepen. De opdracht aan deze commissie luidt o.a. het adviseren, gevraagd en 
ongevraagd, van het Algemeen Bestuur inzake benoemingen van o.a.: erevoorzitter, ereleden, lid van 
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verdienste, KNVB-onderscheidingen, vrijwilligerspenning Gemeente Uden en andere 
onderscheidingen hier niet genoemd.  
 
Tijdens de ALV van 12 december 2022 zijn benoemd als Erelid de heer Frans Mikkers en de heer Jos 
van Duijnhoven. Als Lid van Verdienste werd benoemd de heer Ad Stuiver. 
 
Tijdens de viering van het 50-jarig jubileum van de Vrouwenafdeling werd benoemd als Lid van 
Verdienste Mevr. Ria Ceelen-Dekkers. 
 
1.3. Verklaring Omtrent Gedrag 
Het bestuur heeft besloten om voor alle vrijwilligers, die zich inzetten voor jeugdleden tot 18 jaar, 
EHBO’ers, scheidsrechters, assistent-scheidsrechters, bestuursleden, begeleiders vrouwen- en 
meisjesvoetbal en de commissie Sportiviteit en Respect een verklaring omtrent gedrag aan te vragen. 
Deze verklaring mag 5 jaar gebruikt worden, daarna moet er weer een nieuwe aangevraagd worden.  
 
2. Facilitaire zaken 
Na de bestuurlijke hervorming voorafgaand aan het vorige seizoen is de portefeuille 
Facilitaire Zaken verder ontwikkeld en vormgegeven. De ondersteunende commissies zijn de 
onderhoudsmedewerkers, materiaaluitgiftemedewerkers, EHBO’ers, stewards en de 
medewerkers van de kleding. Tevens is de huisvestingscommissie aan het werk met de 
toekomst van de accommodatie.  
Voor al deze mooie commissies zijn altijd plaatsen beschikbaar. Mooi werk met elkaar en 
onder elkaar. De verschillende functies staan vanaf seizoen 2023/2024 op de website. Maar 
face tot face vragen of iemand open staat om ondersteuning te bieden biedt veelal het 
meeste perspectief.  
Met alle vrijwilligers een mooie, goed onderhouden accommodatie weten neer te zetten waar 
leden samenkomen voor voetbal en vertier. Vele evenementen georganiseerd en getracht zo 
goed als mogelijk te faciliteren.  Zoals de rommelmarkt van de SCU, paastoernooi, 
bekerfinales voor de jeugd, etc.  
Beheer & Onderhoud gebouwen en terrein 
Het beheer & onderhoud volgens het nieuwe Meerjaren Onderhoudsplan (MJOP) werpt zijn 
vruchten af en geeft inzicht in te verwachten uitgave. Dit inzicht geeft ons handvatten 
waarmee we de juiste keuzes kunnen maken over de uit te geven middelen. Dit vergt veel 
aandacht zodat de juiste keuzes gemaakt worden in relatie tot de verouderde accommodatie 
en de te verwachten vernieuwing. Helaas waren we genoodzaakt om enkele onvoorziene 
uitgave te moeten doen voor het in stand houden van het complex. 
De huisvestingscommissie heeft het afgelopen seizoen clubs bezocht welke recent hun 
accommodatie hebben vernieuwd. Dit met als doel inzicht te krijgen in de benodigde effort en 
processen waar je mee te maken krijgt bij het realiseren van vernieuwing. Er is contact 
gezocht met alle ‘bewoners’ (verenigingen) van het sportpark en in gezamenlijk comité zijn 
ervaringen en wensen uitgesproken. In vervolg hierop zijn de eerste gesprekken met de 
gemeente gevoerd om onze gezamenlijke bevindingen te delen.  
Aan het begin van seizoen 2023/’24 zullen de leden worden geïnformeerd over de stand van 
zaken.  
Dagelijks onderhoud terrein en gebouwen 
De onderhoudsploeg verzorgt wekelijks het nodige onderhoud. Deze is druk in de weer met 
het opruimen, schoonmaken, repareren, onderhouden, belijnen van velden, etc. Ook het 
onderhouden van de materialen wordt hierin meegenomen. Veel werk, wat met vele handen 
minder werk maakt. Dus ook hier zijn extra handjes zeer welkom.  
Helaas heeft een schimmelinfectie ons hoofdveld aangetast en is ons mooie hoofdveld 
minder vol van gras als normaliter het geval. Samen met de gemeente is getracht dit te 
herstellen en wekelijks met zorg onderhoud uitgevoerd. 1 van de noodzakelijke ingrepen was 
het zo min mogelijk bespelen van het veld. Helaas hebben we dus diverse teams moeten 
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teleurstellen. Ook de KNVB-wedstrijd van de jeugdinterland van Oranje is geannuleerd door 
de slechte staat van het veld.  
Materiaaluitgifte & Kleding 
7 dagen per week worden materialen uitgegeven en ingenomen waardoor een goede 
organisatie van belang is. Helaas wordt dit vanaf seizoen 2023/’24 op de zondag niet meer 
verzorgd, evenals de EHBO voor die dag. Er heeft zich (nog) geen vervanging gemeld 
helaas.  
Tijdens het seizoen en in de laatste fase van het seizoen is door medewerkers van de 
materiaaldienst, kleding en begeleiding van voetbalteams de balans opgemaakt en de 
inkoop en organisatie voor het nieuwe seizoen voorbereid. Belangrijke afspraken zijn 
gemaakt inzake de hoeveelheid uit te geven materialen én het onderscheid tussen selecties 
en niet selecties en de juiste balans hierin te vinden.  
Helaas zijn, evenals het voorgaande seizoen, een te groot aantal ballen zoek geraakt 
waardoor er opnieuw fors is ingekocht. Dit blijft een aandachtspunt, met het verzoek hier met 
zorg mee om te gaan.  
In april van 2023 werd onze vaste kledingleverancier failliet verklaard. Samen met Intersport 
zijn diverse scenario’s besproken en uitgewerkt. Dit heeft geresulteerd in een nieuw 
langdurig contract met een nieuw kledingmerk, Robey. Een intensief dossier wat met hoge 
prioriteit en diverse personen binnen onze organisatie tot een mooie overeenkomst heeft 
geleid.  
EHBO & Stewards 
Onze vereniging heeft een groep EHBO’ers en stewards welke worden ingezet tijdens 
wedstrijden en evenementen.  
Onze EHBO’ers hebben aan het begin van 2023 een extra cursus gevolgd bij onze sponsor 
Wolbert. De cursus ‘Cursus Sportverzorger / EHBSO’ zijn door 4 personen met succes 
afgerond.  
De stewards zijn eind 2019 opgeleid en maken deel uit van de Zelfstandige Particuliere 
Beveiliging Organisatie van UDI’19. Hiervoor is een vergunning verleend t/m seizoen 
2023/’24. Eind 2023 zijn een aantal stewards toegevoegd en is een herhaal cursus 
georganiseerd.  
 
3. Voetbalzaken 
Het seizoen 2022-2023 was een bewogen jaar voor de verenging met hoogte- en 
dieptepunten.  
Het meest in het oog springend was natuurlijk enerzijds de degradatie van het eerste 
mannenteam en in hetzelfde seizoen de promotie van ons eerste vrouwenteam naar de 
hoofdklasse. En dat dan ook nog eens in het jubileumjaar van 50 jaar vrouwenvoetbal bij 
UDI’19. Zowel het jubileum als de promotie is beiden in ruime mate gevierd. 
Het technisch kader van de jeugdafdeling heeft onder leiding van de HJO samen een plan 
gemaakt voor de spelprincipes en speelwijze voor onze jeugdteams welke aansluit bij het 
beleid van de verenging. Dit komt er in het kort op neer dat we alle teams 1-4-3-3 spelen, 
proberen dominant te zijn met veel lopende mensen, veel beweging, passie, strijd en spelen 
om te winnen. Sportiviteit en respect staat hierbij hoog in het vaandel.    
Als vereniging willen we graag spelers beter maken. Daarnaast hebben we ook de 
doelstelling om verenigings-breed op te leiden. Er worden cursussen op maat aangeboden. 
Naast een aantal cursisten voor TC3 en TC2 werd er op de club de JVTC cursus gegeven 
om de eerste kneepjes van het vak bij te brengen. In het najaar en voorjaar konden vele 
deelnemers hun certificaat in ontvangst nemen.  
Op organisatorisch gebied hebben er wat veranderingen plaats gevonden en hebben we 
ervoor gekozen om een nieuwe weg in te slaan. Met de keuze voor onze nieuwe hoofdtrainer 
Niels van Casteren en het verjongen en vernieuwen van de 1e selectie, hebben we een 
keuze gemaakt voor de lange termijn. Dit maakte het seizoen 2022-2023 niet makkelijk, 
maar is wel noodzakelijk om op de lange termijn weer succesvol te zijn.  
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We hebben een strategisch plan 2023-2028 gemaakt met als doel om UDI’19/CSU op een 
zo hoog mogelijk niveau te laten spelen, waarbij sportief voetbal vermaak, zowel prestatief 
en recreatief, zowel actief als passief centraal staan. 
We hebben in het seizoen 2022-2023 diverse evenementen gehad zoals Autumn Cup, SCU 
kerstzaalvoetbaltoernooi, Easter Open Tounament , Minus van Eijl Cup, district bekerfinales, 
feestavond 50 jarig jubileum vrouwen, PSV masters, Jubileum wedstrijd UDI’19/CSU VR1 
tegen Jong PSV, Weekendkamp jeugd etc. 
Mede door de grandioze inzet van alle vrijwilligers, trainers, leiders, commissie leden, 
technische mensen, sponsoren en mensen van de kantine hebben vele leden en niet leden 
bij UDI’19/CSU heel veel plezier mogen beleven. Samen hebben zij dit mogelijk gemaakt 
door hun inzet en betrokkenheid bij onze verenging. 
Tegen het eind van het seizoen kan de balans worden opgemaakt UDI’19/CSU 1 degradeert 
naar 4e divisie , UDI’19/CSU VR 1 is voor het eerst in de 50-jaroge historie gepromoveerd 
naar hoofdklasse.   
Kampioen zijn geworden: UDI’19/CSU-4, UDI’19/CSU-12, O23-3, JO16-1, JO16-2,JO13-4, 
JO13-5, JO12-1, en JO11-3.                                                                                                                                                                    
De district beker werd gewonnen door UDI’19/CSU 4 en JO 13-1. 
 
4.  Public Relations & communicatie 
Voor de club is de website de belangrijkste bron om (algemene) nieuwsberichten te verspreiden 
onder de leden. Deze worden automatisch doorgeplaatst richting de sociale kanalen Instagram, 
Facebook en Twitter. Ook zijn we dit jaar gestart met een LinkedIn page voor sponsor gerelateerde 
berichten te plaatsen.   
Het bereik van de website en socials blijft stabiel. Enkele malen is de nieuwsbrief UDInside met 
achtergrondverhalen verstuurd aan alle leden.  
   
De samenvattingen van alle thuis-competitiewedstijden zijn ook dit jaar verzorgd door DTV-Uden. 
Deze worden op de lokale omroep uitgezonden en zijn online te bekijken op de site van DTV. Onze 
eigen fotograaf maakt wedstrijdenfoto’s en plaatst deze bij de nabeschouwing op de UDI-site. Deze 
zijn ook bewaard in het archief van UDI’19/CSU. De nabeschouwing wordt overgenomen van DTV of 
Kliknieuws.  
  
Daarnaast zijn we begonnen met live Twitter-verslag van de wedstrijden. Dit is door verschillende 
UDI-leden en volgers van UDI’19/CSU-1 goed ontvangen, vooral bij uitwedstrijden.  
 
5.   Financiën 
In een apart Financieel Jaarverslag zal de financiële situatie en de begroting van UDI’19 worden 
gepubliceerd.   
Het seizoen 2022-2023 was op financieel gebied erg turbulent, te beginnen met het vroegtijdig 
vertrek van penningmeester Nancy de Blauw. Door omstandigheden was het voor Nancy helaas niet 
langer mogelijk om de rol van penningmeester in te vullen. De adminstratie werd verder keruig 
verzorgd door Frans Mikkers. Het bestuur had besloten om ons accountantsbureau BGH meer te 
gaan betrekken op het gebied van Financiën.  
 
Een belangrijke opdracht die we aan BGH hebben meegegeven is de taak tot het automatiseren van 
onze financiële administratie. De wens voor een boekhoudpakket bestond al langer en heeft door 
voorgaande omstandigheden voor een versnelling gezorgd. Tegelijkertijd kenden we ook al langere 
tijd de wens van Frans om zijn werkzaamheden voor UDI’19 af te bouwen.  
 
Eind januari hebben we met de benoeming van Mark van de Meulenhof de rol van penningmeester 
weer ingevuld. Mark heeft in zijn beginperiode sterk geleund op de kennis en kunde van Frans en 
heeft dan ook enkele maanden zeer nauw met Frans samengewerkt. Alle financiele zaken worden 
vanaf nu in een geautomatiseerd boekhoudpakket verwerkt. 
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Voor het nieuwe seizoen wordt uitgekeken naar een v rijwilliger die de administratie taken van Frans 
Mikkers wil overnemen.  
 
Voor een nadere toelichting op Financiën verwijzen we naar het Financieel Jaarverslag, waarin de 
financiële situatie en de begroting van UDI’19 worden gepubliceerd.  
 
 
 
6. Horeca 2022-2023 Kantine/ Activiteiten 
 
In seizoen 2022-2023 stonden de horeca-activiteiten van UDI’19 onder aansturing van Sylvia Vogels. 
Sylvia heeft het gehele seizoen met een enorme inzet en met groot enthousiasme deze taken op zich 
genomen. Door op een prettige manier haar horeca-ervaring te combineren met haar liefde voor 
UDI’19 kunnen we terugkijken op een succesvol eerste jaar. Haar steun en toeverlaat, man Ben, mag 
daarbij niet onbenoemd blijven. Een groot compliment gaat sowieso uit naar het voltallige 
kantinepersoneel, waar de vereniging UDI’19 afgelopen op heeft kunnen steunen en Sylvia ook in 
staat stelde om zich alle onderdelen van het runnen van de UDI-kantine eigen te maken. Een goede 
overdracht heeft ervoor gezorgd dat Wilma Künz met een gerust hart heeft kunnen afzwaaien en we 
zijn blij dat Wilma afgelopen jaar op verschillende momenten met haar ervaring en adviezen nog 
heeft willen bijdragen aan het afronden van deze overdracht. Het eerste jaar van Sylvia is ook een 
leerjaar geweest, zo eerlijk willen we ook zijn. Want er komt veel op je af als gastvrouw van een 
vereniging met circa 1.700 leden. We zijn blij dat we het beheer van de UDI-kantine goed hebben 
weten in te vullen en kijken uit naar een prettige jarenlange samenwerking met Sylvia. 
 
Vanuit de Horeca en de Activiteitencommissie, waar Chantal Brands een stabiele en drijvende kracht 
is, kijken we afgelopen jaar terug op enkele mooie activiteiten, waaronder het afscheid van Wilma 
Künz, de wedstrijd tegen Willem II, UDI-dag, Clash of clubs, Jubilarissenavonden, Easter Open,  
schoolvoetbal, KNVB bekerfinales, medewerkers avond, trainers- en leiders BBQ, 50-jarige jubileum 
van het vrouwenvoetbal en de Rommelmarkt. Ook het kerstzaalvoetbaltoernooi, mede mogelijk 
gemaakt door de supportersclub van UDI’19, evenals de UDI-dag, is een voorbeeld van een 
terugkerend jaarlijkse activiteit en hopelijk ook weer het Weekendkamp, waar vele kinderen mooie 
herinneringen aan hebben overgehouden. Allemaal activiteiten die leuk zijn, die bijdragen aan de 
saamhorigheid binnen de verenging en die bovendien in meerdere en mindere mate ook bijdragen 
aan de horeca omzet van UDI, die we nodig hebben voor de bekostiging van alle 
verenigingsactiviteiten.  
 
Maar ook activiteiten zoals, kienavonden, pubquiz en de voetbalquiz zijn goed voor het 
verenigingsgevoel en maken dat bij UDI’19 naast voetbal ook plezier en vermaak in de breedste zin 
van het woord belangrijk zijn. We zien wel in toenemende mate dat het vinden van kantinepersoneel 
en vrijwilligers voor het organiseren van alle activiteiten steeds moeilijker wordt. Verdere 
ondersteuning op beide gebieden is noodzakelijk om niet te hoeven inboeten op het programma dat 
we willen draaien. Onderbezetting noopt ons soms helaas tot keuzes die we liever anders zouden 
maken, maar die helaas niet anders kunnen om het bestaande kantinepersoneel en vrijwilligers niet 
te veel te belasten.  
 
Afgelopen jaar hebben we ook te maken gehad met enorme inkoopprijsstijgingen. In lijn met de 
prijsstijgingen in de supermarkt zijn ook de inkoopprijzen voor de horeca fors gestegen. Samen met 
de invoering van statiegeld op blik hebben we besloten om de prijzen in de kantine te verhogen. 
Ondanks dat we hier enkele negatieve reacties op hebben ontvangen, zijn we blij met het brede 
begrip van onze leden en gasten op dit besluit en zijn we in staat om ons activiteitenniveau en 
aanbod zo groot en gevarieerd mogelijk te houden.  
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Voor komend jaar zijn de Horeca en Activiteitencommissie weer vol energie om er opnieuw een mooi 
jaar van te maken en hebben we ambities om het nog beter te doen dan afgelopen jaar. De eerste 
voortekenen zijn goed en we hopen eenieder weer vaak te mogen begroeten in onze huiskamer, bij 
één van de vele activiteiten of gewoon na afloop van de eigen wedstrijd of bij UDI 1.  
 
7. Sponsor commissie  
We zijn blij dat we in het seizoen 2022-2023 weer konden rekenen op de sportieve, mentale en 
financiële steun van een groot aantal trouwe sponsoren, die onze club al jarenlang financieel steunen 
om alle activiteiten mogelijk te maken. Zonder deze sponsoren zou dat namelijk niet mogelijk zijn op 
de manier die bij UDI’19/CSU past. We zijn onze sponsoren hier erg dankbaar voor.  
We hebben van enkele sponsoren afscheid moeten nemen, maar danken hun voor hun financiële 
ondersteuning in de afgelopen jaren. Gelukkig hebben we ook enkele nieuwe sponsoren kunnen 
verwelkomen. Het werven van sponsoren is een taak van de sponsorcommissie, bestaande uit Joep 
Alders, Jeffrey Gremmen, Erwin Wijdeven en Fons Boekelder.  
Tegelijkertijd werden we dit seizoen ook ruim van te voren geïnformeerd over de wens van Joep, 
Erwin en Jeffrey om te stoppen met hun werkzaamheden in de sponsorcommissie. We danken hen 
allen voor hun jarenlange inzet. 
Erwin en Jeffrey zullen hun activiteiten in de Veilingcommissie voortzetten. Op die manier kunnen we 
blijvend gebruik maken van hun organisatorische en commerciële capaciteiten.  
 
Het bestuur heeft veel energie gestoken in het vinden van nieuwe vrijwilligers voor de 
sponsorcommissie. De aandacht is daar als eerste gegaan naar een nieuwe voorzitter voor de 
sponsorcommissie en een voorzitter van de Businessclub, die onder de verantwoordelijkheid van de 
sponsorcommissie valt. Aan het eind van het seizoen 2022-2023 is het bestuur hier nog niet in 
geslaagd. Het bestuur heeft er alle vertrouwen in dat men aan het begin van het nieuwe seizoen hier 
in slaagt. Eventuele namen van kandidaten zijn van harte welkom. 
 
In januari vond de veiling plaats in Markant Theater Maashorst. In een gezelschap van sponsoren, 
businessclubleden en UDI-leden hebben we een mooie opbrengst van ruim EUR 33.000 opgehaald.  
De opbrengst komt o.a. ten goede aan ons Meer Jarig Onderhouds Plan (MJOP).  
 
In december en juni is de Businessclub afgelopen seizoen op pad geweest met een gezelschap 
ondernemers uit de regio Uden, die onze club een warm hart toedragen. In Amsterdam was een toer 
georganiseerd met steps, een bierproeverij en een afsluitend diner. In Rotterdam bezocht de 
Businessclub de wedstrijd Nederland – Kroatië in het kader van de Nations League. Eens te meer 
werd duidelijk wat een mooie club sponsoren we bijeen hebben, iets om echt trots op te zijn, en 
daarnaast ook de hoop/verwachting dat we het volgende seizoen elkaar weer vaak kunnen treffen 
om met elkaar de verbinding te zoeken en te maken. 
 
8. Sportiviteit&Respect 
 
De commissie Sportiviteit&Respect bestaat sinds 2013.  De commissie stelt zich ten doel de 
sportiviteit en het respect in onze vereniging te bevorderen, te bewaken en over te 
brengen aan vrijwilligers, spelers, tegenstanders, ouders en bezoekers. De commissie 
bestaat uit 8 personen. In het afgelopen seizoen waren en minder melding dan de 
voorgaand (corona). Het doel is voor ons dat iedereen die onze club bezoekt dit als plezierig 
ervaart. Meldingen zijn verschillend van aard. Het aflopen jaar zijn de meldingen die er waren met 
succes opgepakt. Bij één melding is dit helaas niet gelukt, wat de commissie betreurt. Met de komst 
van 3 nieuwe leden met ingang van volgend seizoen willen wij ook nieuwe doelen stellen om ook op 
positieve manier zichtbaar te zijn binnen onze vereniging. Voorbeelden zijn het team van het half jaar 
(waarin een jeugdteam welke in positieve zin opvalt) wordt gehuldigd door commissie tijdens een 
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thuiswedstrijd van UDI’19/CSU 1. Men kan een beroep doen op deze commissie middels een digitaal 
formulier op de UDI website.  
 
9. Kengetallen 
 
Jubilarissen 
 
50 Jaar UDI lid 
Geri Damen 
Joost van Oort 
Jan Verstegen 
 
40 Jaar UDI lid 
Ischa van de Burgt 
Bart Kemperman 
Adick Koot 
Paul van Krijl 
Peter van de Spank 
Jed Suitela 
 
25 Jaar UDI lid 
Joep Alders 
Xander van de Camp 
Kim Claassen 
Leon Deijnen 
Kevin van Dijk 
Hans van Geelkerken 
Jos van Geelkerken 
Lars van Geelkerken 
Edwin van der Linden 
Steven Vogels 
Sam Wassenberg 
Christa van der Wijst-Trügg 
Rick Willems 
 
Overleden leden seizoen 2022-2023 
Clemens van Echteld 
 
Tino van de Burgt 
Rinus Peters 
Paul Rüpp 
 
Ledenaantal  
We begonnen het seizoen met 1576 leden en eindigden met 1575 leden. 
 
Dit Jaarverslag is opgesteld door de secretaris en leden van het Algemeen Bestuur, 
 
Joost van Oort, 
Secretaris UDI’19/CSU 


